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Zápis - jednání  
VV ČKS 06/2023 

21.11.2023 - 20:30 - Google Meet


Přítomni: 

Daniel Valeš, Lukáš Filip, Jakub Máša, Denisa Kolářová, Josef Valenta, Tomáš Voda


Úvod 
- Předseda VV zahájil jednání. 


Aktuální informace  
- Předseda VV informoval o tom, že termín pro odevzdání dotazníku Národní sportovní 

agentury (NSA) k prioritizaci sportu je pátek 24.11.2023. Nezbytnou součástí dotazníku jsou 
informace o členské základně svazu. 


- Předseda dále VV informoval, že některé kluby, i přes opakované výzvy, k dnešnímu dni 
neuhradili členské příspěvky a neposlali seznam členů tak, jak jim bylo uloženo rozhodnutím 
Valné hromady. Jedná se o následující kluby: České Budějovice, Děčín, Dobrá Voda, Lišov, 
Nový Lískovec, Prostějov a Třeboň.


Opatření ke konci roku 2023

- Předseda VV seznámil přítomné s tím, že ČKS má novou zkušenou účetní v rámci služeb, 

které ČKS poskytuje ČUS. Dále informoval o stavu zpracování účetní agendy ke konci roku 
2023. 


- Předseda VV k opatření ke konci roku připraví a vydá písemně příslušné pokyny. 


Vyhodnocení MS 2023 (TPE)  
- Celkové 4. místo je příjemným překvapením a úspěchem českého korfbalu. Předseda VV 

průběžně komunikoval s týmem v průběhu celého turnaje a na závěr turnaje poděkoval nejen 
všem hráčům, ale kompletně celému realizačnímu týmu.


- Generální sekretář (GS) okomentoval zaslaný podklad “Hodnocení mediálního dosahu” pro 
jednání VV. 


- Josef Valenta dále popsal způsob propagace jednotlivých turnajů zmíněných v dokumentu 
(ME Belgie 2021, TWG USA 2022 a MS Taiwan 2023) a uvedl rozdílné přístupy propagace v 
rámci jednotlivých turnajů.
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- Josef Valenta dále přítomné informoval o navazujících jednání s partnerem GG Booster. V 
rámci jednání s partnerem za účasti Tomáše Buriánka a Josefa Valenty byl předložen návrh 
další spolupráce. Závěrem tohoto bodu uvedl, že další postup bude záviset na partnerovi. 


- Předseda VV požádal Marketingovou komisi o zaslání písemného návrhu spolupráce s 
partnerem GG Booster, jehož součástí by mělo být také složení nápoje včetně jeho 
vyhodnocení.


Závěry z VH a Kongresu IKF, Mezinárodní kalendář 2024 
- Jednotlivé události prezentovány na webu korfbal.cz pod následujícími odkazy


• https://www.korfbal.cz/article/2023-10-28-valna-hromada-ikf

• https://www.korfbal.cz/article/2023-11-06-ikf-europe

• https://www.korfbal.cz/article/2023-11-07-World-Korfball-Congress-2023


- Lukáš Filip, jako jeden z účastníků, okomentoval zaslané podklady. 

- Předseda VV doplnil, že z jeho pohledu nastolený trend směřuje spíše k roztříštění komunity 

a pozornosti jednotlivých členských organizací. Jako příklad uvedl MS v Beach korfbalu. 
Důležité je rychlé rozhodnutí, zda se zúčastníme, s jakým výběrem hráčů, za jakých 
podmínek. Dále upozornil na skutečnost, že se jedná o soutěž, kterou se standardně na 
území ČR neprovozujeme (v předchozích dvou letech se soutěž v beach korfbalu 
neuskutečnila z důvodu minimálního zájmu ze strany klubů). V této věci byl osloven Lukáš 
Pazourek, aby zjistil zájem o soutěž a následně výjezd na MS v Beach korfbalu, které se 
ukuteční v Thajsku (04/2023). 


- Předseda VV požádal přítomné o vyjádření:

• Jakub Máša - vzhledem k neúčasti na domácích soutěží zřejmě není zájem. Doporučil se 

příliš v této věci neangažovat.

• Josef Valenta - souhlasí s předřečníkem. Vize je zajímavá, ale je třeba nejprve pracovat s 

domácími soutěžemi.

• Lukáš Filip - upozornil na skutečnost, že by se museli zúčastnit jiní hráči než ti, kteří 

standardně nastupují za národní týmy v tradiční formě korfbalu. Pokud by byla skupina 
zájemců, která si vše připraví a částečně zafinancuje, tak nevidí problém v účastí.


• Předseda VV uvedl, že v této věci bude rozhodnuto v rámci další jednání VV. 

- Jakub Máša vznesl dotaz na pořádání ME 2026 v ČR - v této věci předseda VV sdělil, že 

pořadatelství bylo veřejně oznámeno Mezinárodní korfbalovou federací (IKF). ČKS prozatím, 
ani přes opakované urgence, nemá k dispozici memorandum ani kontrakt. GS bude dále 
urgovat u IKF. 


Finále 23-24, krátkodobé turnaje ČKS 2024 
- Předseda VV informoval o tom, že do velkého finále ČKS se nikdo v termínu nepřihlásil. Na 

dané téma dále obsáhlá proběhla diskuze s několika návrhy - viz níže. Další postup bude řešen 
v průběhu následujícího jednání VV.


• Jakub Máša navrhl, že by finále měl pořádat ČKS. Dále je důležité plánovat finálové dny 
několik let dopředu. 


• Lukáš Filip podpořil návrh Jakuba Máši s tím, že je třeba začít připravovat co nejdříve.

• Denisa Kolářová navrhla znovu oslovit kluby napříč republikou s žádostí o pomoc. 
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• Josef Valenta navrhl rozdělit finálový den na jednotlivá finále dle soutěží. 

• Další postup bude řešen v průběhu dalšího jednání VV


- Tendry na zbývající finálové turnaje byly vypsány tento týden s termínem pro podání přihlášek 
10.12.2023.


Komise ČKS 

- Matriční komise - Zuzana Maňáková rezignovala na funkci předsedy k 31.12.2023. Žádala o 
setkání s VV, po odpovědi ze strany předsedy se již neozvala. Důvody nevíme ani nevíme okruh 
témat, která chtěla s VV řešit.


- Markreting 
• Předseda zhodnotil působení Tomáše Buriánka v rámci marketingové komise a 

okomentoval zaslané podklady pro jednání. V roce 2023 se podařilo získat ze sponzorství 
cca 150 tis. + 120 tis. rámcová smlouva s  OZP na rok 2024. Za rok 2023 byla/bude 
fakturace od Tomáše Buriánka v celkové výši 100 tis. Výčet uvádí jen peníze, není zde 
uvedeno materiální plnění. Tomášovi Buriánkovi končí smlouva o  spolupráci - smlouva 
byla uzavřena do 31.12.2023 s  limitem max. 70tis ročně + 20% bonusem ze získaných 
prostředků. Pro rok 2024 Tomáš by rád požádal o navýšení na 10-15 tis měsíčně. 


• Předseda VV navrhl navýšení odměny na 10.000,- Kč měsíčně s kratší výpovědní lhůtou (1 
měsíc). VV požaduje připravit přehled předpokládaných partnerství a výhledů na další 
období. 


Medializace 
- Josef Valenta popsal aktuální fungování marketingové komise. Popsal pozitivní vývoj a růst na 

sociálních sítích. 

- Aktuální stav od J.Valenty


• Aktuální stav k dispozici zde. 

• Ediční plán k dispozici zde.


- Lukáš Filip upozornil na to, že z edičního plánu vypadla velká část zpravodajství na webových 
stránkách. 


- Jakub Máša se připojil s tím, že je důležité mít webové stránky aktuální nejen z informačních 
důvodů, ale také z důvodu dotačních výzev, resp. z důvodu možné kontroly ze strany NSA.


Různé 
- On-line zápis - aktuálně je v režimu testování. GS pošle vývojáři připomínky k další úpravě. 

Předseda VV upozornil na to, že dále bude nutné změnit řády tak, aby bylo možné on-line začít 
využívat v soutěžích místo standardních papírových zápisů a dořešit využití v žákovských 
soutěžích. 


Zakončení 
- Předseda VV ukončil jednání VV.


	 	 	 	 	 	 	 	 Zapsal: Tomáš Voda
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